
 
 
Geachte lezer, 
 
Ook in de maand april wil het CDA u verrassen met een nieuwbrief. Het openingsartikel komt van 
onze fractievoorzitter Jan Neijzen en gaat over Pasen. In de andere artikelen leest u hoe wij 
oplossingen in plaats van woorden voor Doornspijk willen en over onze bezoeken aan de 
wijkcomités, waar wij willen horen wat er leeft onder onze medeburgers binnen de gemeente 
Elburg. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens het bestuur van de afdeling Elburg 
 
Peter van der Neut 
(Voorzitter)  
 

Pasen 2017 
De laatste tijd zien we enerzijds een groeiende groep politici die Nederland neerzetten als ‘joods-
christelijke natie’ en tegelijkertijd zien we onbegrip voor religie en religieuze uitingen in het publieke 
domein. Heeft de politiek gebruik proberen te maken van onze traditie om zich zo af te zetten tegen de 
islam? Wat is de rol van religie in het publieke domein? 
 
Door de theoloog Alain Verheij is een petitiei met vijf stellingen geschreven. De eerste stelling luidt: 
Boezemvrienden worden we (gelukkig!) nooit. Alain schrijft; “Een kerk is geen politieke partij, en een 
politieke partij is geen kerk. Dat moet je ook niet willen, daarvoor hebben we de scheiding van kerk en 
staat. Als die twee te veel bij elkaar op schoot gaan zitten, krijg je een politieke of religieuze dictatuur 
waar niet God of het volk, maar alleen de machthebbers mee gediend zijn.”  
 

Ik kan me daar in vinden. Ook de andere stellingen zijn het overdenken zeker waard. Toch wil dat niet 
zeggen dat we als politici geen richting zoeken. CDA politici vinden die waarschijnlijk bijvoorbeeld in het 
begrip ‘barmhartigheid’. Maar dat is wat mij betreft dan vooral mijn persoonlijke geloofsbeleving. Je 
moet de christelijke cultuur niet mobiliseren als politieke kracht. Het Koninkrijk is immers niet van hier. 
Christendom is grenzeloos barmhartig en overstijgt lokale politieke beslommeringen.  

Maar hoe mooi is het anderzijds dat de christelijke traditie ruimte krijgt in het maatschappelijk gesprek. 
Volgende week mag ik aanwezig zijn bij The Passion in Leeuwarden en de Matthäus-Passion in Naarden. 
In de dagen rond Pasen zijn dit momenten waarop veel burgers en ook politici, bestuurders en andere 
aardse ‘machthebber(tje)s’  publiekelijk beleven dat er meer is. Om richting te ontvangen; mooi weer 
gegeven in onderstaand gedicht. Ik wens u zalig Pasen! 

Jan Neijzen 

  

 

 

 

 

 
 



Dood en Leven 
 
We komen bij elkaar 
Een is het die ons samenroept 
Hij is de hoofdpersoon. 
Maar hoofd en hart verbinden zich 
Zo sterk bij Hem. 
Hij is onze Hartsvriend. 
Geeft alles voor ons 
Geeft zichzelf 
Wij ontvangen. 
Zien dan hoe we Hem verliezen. 
Hoe de greep van het kwaad 
sterker en sterker wordt. 
We willen er wel iets in doorbreken 
Maar het lijkt een zelfstandig proces. 
Het is al gebeurd, lang geleden. 
Het gebeurt ook vandaag weer. 
En wij, Zijn volk, wij zoeken 
een weg om te gaan. 
Laat Hem die weg maar 
Richting geven! 

 
Doornspijk verdient oplossingen! (door Jan Neijzen) 

In de laatste raadsvergadering is gesproken over een projectaanvraag voor een op 
te stellen omgevingsplan. Er wordt € 60.000,- uitgetrokken om diverse zaken rond 
de Zuiderzeestraatweg West in Doornspijk te bespreken en tot een samenhangend 
plan te komen. Dit alles wordt gegoten in een ‘pilot’ voor de nieuwe Omgevingswet. 
 
Naar het idee van de CDA fractie sluiten het doel en het te gebruiken middel niet 
op elkaar aan. Daarnaast hebben externe deskundigen afgeraden om 
experimenten te doen met de nieuwe wet en is aangegeven dat een 
omgevingsplan niet voor een klein gebied moet worden opgesteld. De wethouder 

wil de ambtenaren wat ervaring op laten doen. Een aantal fracties ziet dit niet zitten. 
 
Dat er meerdere zaken spelen aan de Zuiderzeestraatweg West is duidelijk De weg wordt steeds 
drukker. (Door de opening van de rondweg in Nunspeet zal dit toenemen.) De leefbaarheid en de 
uitstraling lijden hieronder. Daarnaast is er de discussie over de vestiging van autobedrijven in de 
omgeving van de woonkern. Voorts wordt er gesproken over de bouw van een kerk. Eind vorig jaar 
gaven inwoners aan dat de sfeer tussen groepen bewoners erg verslechterd is. De voltallige raad 
onderkent deze ‘uitdagingen’. Als CDA fractie spreken we over problemen. Over problemen die ook 
om concrete oplossingen vragen. Terwijl de wethouder een plan wil maken zouden wij liever zien 
dat er gehandeld wordt. Dus niet experimenten met de werking van de nieuwe omgevingswet: 
maar oplossingen bieden voor de inwoners van Doornspijk. 
 
Als CDA hebben we al veel eerder gevraagd om een visie op de vestiging van autobedrijven in 
onze gemeente. Later is er door de gemeenteraad een motie aangenomen die het college vraagt 
beleid te ontwikkelen. Tot nu toe is er echter niets gebeurd. Als CDA spreken we ons uit. Wij zijn 
voor de gewenste verplaatsing van dit soort bedrijven. Zodat bedrijven kunnen groeien en 
bewoners daar geen last van hebben. 
 
Als CDA hebben we voorgesteld per direct te werken aan het verbeteren van geluidsisolatie van 
woningen. We namen eerder maatregelen aan de Eperweg op ’t Harde en er is ook geld voor. Door 
o.a. dubbelglas kan de leefbaarheid in ieder geval verbeterd worden.  
 
De problemen die er zijn worden door verschillende groepen inwoners anders ervaren. Een en 
ander kan leiden tot conflicten onderling en/of met de gemeente. Een experimentele proef met de 
omgevingswet is dan naar het idee van de CDA fractie geen goede keuze. Als je iets nieuws gaat 
doen moet je dat niet ‘uitproberen’ op je grootste probleem. Wethouder Polinder bleef echter 



vasthouden aan zijn voorstel en werd gesteund door de coalitiepartijen. In een schorsing van de 
vergadering door de SGP werd geen voorstel gedaan om tot aanpassing van het plan te komen. Zo 
blijven we steken in procedures. Als CDA fractie vinden we dat er hard gewerkt moet worden aan 
de problemen. Doornspijk verdient concrete oplossingen daarover moeten niet eindeloos plannen 
gemaakt worden.  
 

CDA bezoekt wijkcomités (door Anita Kloosterman en Marjan Holtrust) 
 
Vanuit de fractiewerkgroep brachten Anita Kloosterman en Marjan Holtrust een bezoek aan een 
drietal wijkcomités in Elburg. Ook Doornspijk en 't Harde zullen nog worden bezocht. En het moet 
gezegd: de fractiewerkgroep werd overal welwillend en hartelijk ontvangen. Dat men hart heeft voor 
de zaak van de burger was in elk geval duidelijk. Er wordt veel werk verricht. 
 
Voor alle comités geldt, dat men de gemeente gevraagd en ongevraagd van advies dient. Dit gaat 
over allerlei zaken die te maken hebben met de leefbaarheid en veiligheid in de wijken. In overleg 
met de gemeente wordt dan geprobeerd eventuele problemen op te lossen. Input moet komen 
vanuit de wijken. Hiervoor is bijvoorbeeld het inloopspreekuur bedoeld. Samenwerking is er o.a. 
met gemeente, politie, woningcorporaties en stichting Wiel.  
 
Wijkcomités werken voor en door inwoners in een bepaalde wijk. Op 22 maart 2017 brachten we 
een bezoek aan het wijkcomité Oosthoek/Vrijheid. Het comité wil graag het wonen en leven in de 
wijk en buurt plezieriger maken. In het gesprek bleek dat het een behoorlijke uitdaging is om 
initiatieven aan te wakkeren en mensen in de wijk te bereiken met nieuwsbrieven en het 
inloopspreekuur. Vrijwilligers zijn moeilijk te vinden. Verder wil het wijkcomité beter aansluiten op 
alles wat er speelt in het sociaal domein. Het comité was verrast met bezoek vanuit de politiek. 
 
Op 23 maart 2017 vereerden Anita en Marjan het Wijkcomité Vesting/Molendorp met een bezoek. 
Hier werd de werkgroep welkom geheten in de prachtige ruimte van het oude raadhuis. Ook hier 
werd aangegeven dat men blij was met bezoek vanuit de politiek, dit gebeurt zelden. Het comité wil 
graag zo vroeg mogelijk betrokken worden bij plannen, maar dat gebeurt niet altijd. Ze kunnen en 
willen graag meer betekenen. De grootste zorg betreft de belangen van winkeliers/bewoners en 
leegstand. Volgens het comité mist er consistent beleid/visie. In een aantal straten maakt men 
gebruik van buurtpreventie (Nextdoor). Veiligheid is belangrijk voor wijkcomités. 
 
En dan bezoekt de werkgroep alweer het derde wijkcomité op 29 maart 2017. Dit keer de Wijk 
Pal/Oosthoek. We ontmoeten elkaar tijdens het inloopspreekuur op het gemeentehuis. Verder was 
ChristenUnie hier aanwezig evenals de wijkagent. Ook hier wordt er weinig gebruik gemaakt van 
het inloopspreekuur. Maar vanavond hebben we geluk. Er is een casus. Het was leuk om te zien en 
te horen hoe zo'n gesprek verloopt en er professioneel wordt doorgevraagd. 
 
De wijkagent sluit bij dit wijkcomité vaker aan. Vooral i.v.m. de verkeersveiligheid (Oostenlicht). Er 
is overlast in de wijk wat betreft de fietsroute naar school. Ook op de rotonde doen zich problemen 
voor. Het gaat nu iets beter. Dan is er nog het punt afvalverwerking: er is gesproken over een 
andere manier van afvalscheiding waarbij ook de gemeentewerf als brenglocatie is genoemd. Men 
is bang voor filevorming en parkeeroverlast. Ook is er in deze wijk buurtpreventie/buurtapp. Het 
comité betreurt wel, dat er al met de bouw van een nieuwe wijk wordt gestart terwijl de 
Vossenakker nog niet klaar is. De nieuwe wijk komt er i.v.m. bestemming sociale 
huurbouw/statushouders. 
 
Conclusie: drie verschillende comités en even zoveel belangen. 

 Duidelijk is, dat men graag meer wil worden betrokken/samenwerken met de gemeente in 
beginfases. 

 De politiek mag zich meer laten zien. 

 De drie comités hebben te maken met gebrek aan initiatieven vanuit de wijk. 

 Dat geldt ook voor het werven van vrijwilligers. 

 Graag wil men betrokken zijn bij het sociaal domein. 

 Meer bekendheid van de comités en inloopspreekuren is nodig. 
Het waren drie inspirerende bezoeken aan veel werk verzettende comités. 
 



 
 
Wilt u deze nieuwsbrief niet meer ontvangen meldt u dan af via redactie@elburg.cda.nl 
 

De top 5 van onze lijst in 2014: 
 
1.Jan Neijzen  2.Cees Dijkhuizen    3. Hanna de Weerd     4. Marjan Holtrust      5. Johan Hiddink 

          

 

i https://www.petities24.com/christelijke-cultuur 
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